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Berichtgeving onder verantwoordelijkheid van de Koninklijke SlijtersUnie

VOORWOORD
 
Blurren
Het blijven best roerige tijden voor alcohol verkopend Nederland.
Komt er nog iets van het wetsvoorstel dat blurren moet gaan toestaan, zoals dat aangekondigd stond in het huidige
regeerakkoord? Er lijkt momenteel erg weinig te gebeuren op dat vlak maar het was indirect wel de aanleiding tot het
verdwijnen van de zogenaamde ‘alcoholtafel’. Uiteraard volgen we dit dossier op de voet.

Statiegeld
Vanaf 1 april wordt het statiegeld op blikjes ingevoerd. Slijters hoeven deze niet terug in te nemen evenals dat niet
hoeft met de plastic petflesjes. Het mag natuurlijk wel. Voor meer informatie kunt u terecht op de site van Statiegeld
Nederland statiegeldnederland.nl.

Wederverstrekking
Sinds de wijziging van de Drank- en Horecawet naar de Alcoholwet per 1 juli 2021 is wederverstrekking (alcohol
kopen dat duidelijk bedoeld is voor minderjarigen) strafbaar gesteld. Dit zorgt voor discussies op de winkelvloer. We
zijn in overleg met het ministerie hoe dit binnen de NIX18 campagnes beter en effectiever gecommuniceerd kan
worden. Het is immers ook in ons belang dat de doelstellingen van het preventie-akkoord (o.a. geen alcholgebruik
door minderjarigen) bereikt worden.

Bestuur
Onze huidige secretaris/penningmeester Anton van Balveren zit aan zijn maximale bestuurstermijn en zal aftreden
tijdens de jaarvergadering op 15 mei.
We hebben in Rick van Bezooijen een nieuw kandidaat-bestuurslid gevonden. De functies secretaris en
penningmeester zullen weer aparte functies worden binnen het bestuur.
We bedanken Anton voor zijn inzet in de afgelopen acht jaar.

Inflatie
Ongekende prijsstijgingen, een 10% hoger minimumloon, inflatie, indexatie huurcontracten tot wel 14%, schaarste
van grondstoffen door de oorlog in Oekraïne en personeelstekorten. Wat gaat dit allemaal betekenen voor het
consumentenvertrouwen, de koopkracht en uiteindelijk onze omzetten?
Ik durf dat niet te voorspellen, het blijven onzekere tijden voorlopig.
Zelf zie ik nog steeds wel de trend naar ‘minder maar beter’ doorzetten.
En er lijkt nog steeds een verschuiving van horecabezoek naar thuisverbruik gaande te zijn wat voor onze branche
gunstig kan uitpakken.

Rest mij u mooie omzetten te wensen!
 
Petra de Boevere
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voorzitter

 

MEER DAN 25% KORTING: PRIJS DOOS VERSUS PRIJS LOSSE FLES

Dat de uitleg van de Alcoholwet niet altijd voor de hand liggend is blijkt uit het volgende voorbeeld.
 
Artikel 2a van de Alcoholwet luidt:
 
Het is verboden om bedrijfsmatig of anders dan om niet alcoholhoudende drank aan te bieden of te verstrekken voor
gebruik elders dan ter plaatse tegen een prijs die voor een periode van een maand of korter lager is dan 75% van de
prijs die in het betreffende verkooppunt gewoonlijk wordt gevraagd.

Het is verboden om bedrijfsmatig of anders dan om niet alcoholhoudende drank aan te bieden of te verstrekken voor
gebruik elders dan ter plaatse waarbij de indruk wordt gewekt dat de prijs lager is dan 75% van de prijs die
gewoonlijk wordt gevraagd.
 
Onlangs werd de volgende melding gedaan bij de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA):
6 flessen wijn worden (per doos) aangeboden voor € 15,-. Dat betekent € 2,50 per fles, terwijl die normaal worden
aangeboden voor € 4,38 per fles. Er wordt dus meer dan 25% korting geboden.

Hierop is de navolgende reactie ontvangen van de NVWA:

Een inspecteur van de NVWA heeft een onderzoek ingesteld naar de door u genoemde reclame-uiting.  Hierbij is
vastgesteld dat deze aan de wettelijke eisen voldeed. De gegeven korting is op de volledige doos, niet per losse fles.
Dit moet u daarom echt gescheiden van elkaar zien. Een doos met meerdere flessen kan dus een andere prijs hebben
dan hetzelfde aantal flessen in de losse verkoop.

Op verzoek van de SlijtersUnie is hierop de volgende verduidelijking van de NVWA ontvangen:

Als een doos alcoholhoudende drank een product is dat gebruikelijk als zodanig wordt aangeboden/verstrekt, geldt
voor het bepalen van de maximaal toegestane korting de daarvoor geldende prijs als uitgangspunt. Bij een actie van
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een doos met 6 flessen mag de actie niet groter zijn dan 25% van de oorspronkelijke prijs van de doos. Wat bij de
aanbieding van een doos dan van belang is, is dat er geen relatie naar de prijs van de losse fles gemaakt mag worden.

Of de uitleg door de NVWA klopt zal blijken zodra een rechter zich hierover heeft uitgesproken. Tot die tijd zullen
we het met deze interpretatie moeten doen.
 
 
 

PREVENTIEAKKOORD: STAND VAN ZAKEN

Medio vorig jaar maakte Petra de Boevere in het voorwoord van Klare Taal al melding van de spanningen aan de
alcoholtafel van het Nationaal Preventieakkoord. Niet lang daarna heeft de staatssecretaris de stekker uit dat overleg
getrokken. In een brief aan de voorzitter van de Tweede Kamer lichtte hij dit als volgt toe:

Het tempo waarmee de preventieakkoorddoelen dichterbij komen, valt tegen. Recente cijfers over het
middelengebruik onder jongeren en het naleven van de leeftijdsgrens op alcohol bevestigen dit. Het overleg aan deze
tafel heeft niet geleid tot noodzakelijke en aanvullende effectieve maatregelen om de volksgezondheid te
beschermen. De urgentie om de schadelijke gevolgen van alcoholgebruik terug te dringen is groot en vraagt om een
nieuwe fase die gericht is op zoveel mogelijk actie. De tafel past daar niet meer bij. In essentie komt dat omdat de
verschillen tussen de standpunten en belangen van bijvoorbeeld alcoholproducenten en gezondheidsorganisaties
onoverbrugbaar blijken te zijn. Het preventieakkoord op alcoholgebruik heeft juist vaart nodig. Het stoppen van de
tafel is teleurstellend, maar onontkoombaar. Ik stop met deze overlegvorm, maar ik blijf in overleg met alle
preventieakkoord partners die zich op hun manier hard maken voor het terugdringen van problematisch
alcoholgebruik en het behalen van de doelen. Alle partijen aan de tafel blijven individueel gecommitteerd aan de
doelen van het preventieakkoord, hebben ze aan mij laten weten.

Ook de SlijtersUnie heeft aangegeven zich te blijven committeren aan de doelen van het preventieakkoord. Dat de
alcoholtafel is opgeheven doet daar niet aan af.
Bij de behandeling van de Alcoholwet is een amendement aangenomen dat het mogelijk maakt om ketenpartijen (en
dus ook verantwoordelijke bezorgers van alcohol en ophaalpunten) bij algemene maatregel van bestuur te verbieden
om te handelen in strijd met de voorgeschreven werkwijze van de verkoper van alcoholhoudende drank waarvoor zij
in het kader van verkoop op afstand alcoholhoudende drank vervoeren en afleveren. De toelichting bij het
amendement geeft aan dat van deze mogelijkheid gebruik gemaakt kan worden als de afspraken tussen verkoper en
andere ketenpartijen onvoldoende effectief blijken.
Op aandringen van de SlijtersUnie zal dit verbod vanuit het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
worden ingevoerd, omdat de afspraken tussen verkoper en andere en verantwoordelijke bezorgers inderdaad
onvoldoende effectief blijken. Leeftijdscontrole door pakketbezorgers vindt niet of nauwelijks plaats.
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VOORAANKONDIGING: LANDELIJKE COMMISSIE SOCIALE HYGIENE ( LCSH)

Het Register sociale hygiëne: van LEC-SVH naar Lcsh
Voor het verkrijgen van een Alcoholvergunning is het nodig dat een leidinggevende bij een horeca- of slijterijbedrijf
over voldoende kennis over - en ervaring met sociale hygiëne beschikt. In het Register sociale hygiëne is vastgelegd
wie over de kennis en ervaring beschikt. U kunt hier controleren of u in het register staat.
 
Tot 1 juli 2023 beheert de Landelijk Examencommissie van de Stichting Vakbekwaamheid Horeca (LEC-SVH) het
register. Per 1 juli wordt het register ondergebracht bij de Landelijke commissie sociale hygiëne (Lcsh). Op die datum
stopt de LEC-SVH met haar werkzaamheden op dit gebied en neemt de Lcsh de werkzaamheden over. Tot 1 juli kunt
u zich registreren bij LEC-SVH, daarna kunt u terecht bij de Lcsh.
 
Een actueel Register sociale hygiëne: met uw hulp
Bij de overgang van LEC-SVH naar Lcsh wordt een nieuw register ontwikkeld. Dat is noodzakelijk om het register
“AVG-proof” én toekomstbestendig te maken. Mocht u al geregistreerd zijn in het register van LEC-SVH, dan gaat
uw registratie mee naar het nieuwe register. Onderdeel van de overgang naar een nieuw register is het actualiseren
van de gegevens van alle personen die in het register zijn opgenomen. Wij vragen daarom iedereen om de eigen
registratie te bevestigen en eventueel te corrigeren.
 
Om dit proces goed en zorgvuldig te laten verlopen is het mogelijk uw registratie in de komende vijf jaar te
bevestigen. Gedurende deze vijf jaar blijft de bestaande registratie actief. Na vijf jaar worden niet bevestigde
registraties opgeschoond. Daarom vinden wij het belangrijk dat we de geregistreerde personen bereiken.
 
Oproep aan medewerkers die geregistreerd zijn in Register sociale hygiëne
 

Bent u voor 1 juli 2023 geregistreerd in het Register sociale hygiëne? Bevestig dan na 1 juli 2023 uw
registratie via de website van de Lcsh.
Uw huidige registratie blijft geldig tot de bevestiging. U hebt 5 jaar de tijd om uw registratie te bevestigen.
Na 5 jaar zijn alleen de bevestigde registraties nog geldig.
Deze bevestiging van uw registratie is gratis.

 
Heeft u nog vragen? Dan kunt u terecht op de website van de Lcsh.
 

NIEUW LID: RICK VAN BEZOOIJEN VAN UNA MAS 

Als je het over ondernemerschap hebt, dan heb je het over Rick van Bezooijen[1]. De 30-jarige Rick is
eigenaar van maar liefst tien Una Más slijterijen en sinds kort is hij de kersverse eigenaar van de Heeren van
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de Wijn. We zijn bijzonder benieuwd naar de man achter het doorgestarte bedrijf en willen alles weten over
zijn visie voor de toekomst. Lees mee met het verhaal over het pakken van kansen, lef tonen en slim

ondernemen.

 Van halfleeg naar half vol

Half januari kwam het nieuws naar buiten dat de Heeren van de Wijn failliet was verklaard. Bij de zaken in Ede,
Veenendaal en IJsselstein, kon de wijnliefhebber al 20 jaar lang terecht voor een mooie en bijzondere wijn met een
goede prijs. Voor de Heeren van de Wijn waren de horeca en de b2b markt de grootste afnemers. Daardoor heeft de

coronatijd heeft er flink ingehakt. Het waren spannende tijden voor het personeel, de leveranciers en uiteraard ook de
klanten. Na de schok was de vraag, wat gaat er gebeuren?

Als ondernemer met een flink aantal slijterijen kocht Rick het bedrijf van de curator en bracht duidelijkheid in de
organisatie. Hij gelooft enorm in het concept van de Heeren van de Wijn en dat het een gezond bedrijf kan zijn.

Daarom gaat hij op dezelfde voet verder. Het personeel kan gelukkig allemaal blijven. “Daar ben ik erg blij mee.
Want goed personeel is het allerbelangrijkste, het is de motor van je bedrijf. Ik ben blij dat ik het geweldige concept

over heb kunnen nemen. Met een beetje mazzel trekt de horeca weer aan. Dat is even spannend maar we kunnen
gelukkig wat klappen opvangen” vertelt Rick.

 Jonge ondernemer

Ondernemen zit er al vroeg in bij Rick. Als kind verkocht hij boterkoeken en doneerde de winst aan het goede doel.
Tijdens zijn studie, Small Business and Retail Management, liep hij stage bij de slijterij van de keten Mitra en kreeg

hij een fantastisch aanbod van de toenmalige eigenaar. Hij kreeg de kans om 7 Mitra vestigingen rondom Utrecht
over te nemen. Als 21-jarige knul neemt hij deze gouden kans met beide handen aan en opeens heeft hij 18 mensen in
dienst. Voor het personeel was dat wel even wennen. Rick: “Als je iets al 30 jaar lang hetzelfde doet en je het opeens

anders moet gaan doen, geeft dat wat weerstand. Maar ik probeer altijd de medewerkers in zijn kracht te zetten en
loop absoluut niet rond als Napoleon. Ik moest mijzelf bewijzen aan het personeel en gaf het goede voorbeeld door

keihard te werken.”

 Una Más

De overname betekende wel het einde van zijn studie. Maar spijt heeft hij daar nooit van gehad. Want nog geen acht
jaar later heeft hij tien consumentenwinkels in de omgeving van Utrecht onder de nieuwe naam, Una Más. Wat in het

Spaans ‘nog één’ betekent. Met de aankoop van de Heeren van de Wijn kwam er zelfs meer dan één bij. “Ik was al
een tijdje op zoek naar een groothandel waarmee ik kan leveren aan de horeca. Toen de Heeren van de Wijn

voorbijkwam, heb ik de kans gepakt. Zo bedien ik nu de consument én de horeca. Daarnaast heeft de Heeren van de
Wijn prachtige eigen importwijnen. Dat betekent dat ik exclusievere wijnen kan leveren aan Una Más en voor beide

zaken inkoop- en logistieke voordeel kan behalen. Precies wat ik zocht” vertelt Rick.

Rosé kleurig

De toekomst van de Heeren van de Wijn ziet er weer rosé kleurig uit. Naast de reguliere verkoop worden er ook weer
evenementen gepland zoals de bekende ‘Proeven aan de IJssel’, ‘Open flessen dagen’ en festivals waar uiteraard de
wijn centraal staat. “Ook laten we onze zakelijke klanten langskomen en als de eigenaren van de wijnhuizen in het
land zijn. Zij brengen prachtig verhalen mee en natuurlijk moet er worden geproefd. Dat zijn ook mooie momenten

om alle klanten te leren kennen. Als er wijn in het lijf zit, spreekt het hart. Mijn netwerk zit rondom Utrecht, ik
verwacht ook dat we ook meer die kant op gaan met de Heeren van de Wijn. Dat neemt niet weg dat ik het tof vind

om deze regio te leren kennen. Wat ik nu al merk is dat iedereen met elkaar samenwerkt. Ze gunnen elkaar het, dat is
prachtig om te zien. Dat gunnen heeft mij als ondernemer ook laten groeien. Als jonge ondernemer heb je de

gunfactor lijkt het wel, want ik kreeg hulp uit vele hoeken. Daar ben ik heel dankbaar voor en wil dat graag ook
teruggeven” zegt Rick.

Dream wijnzinnig
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Ooit droomde van Rick ervan eigenaar te zijn van meerdere winkels. Dat doel is ruimschoots bereikt. Rick: “Nu
droom ik dat wij alle wijnen uit eigen import kunnen halen. We hebben nu alleen onze eigen geïmporteerde wijnen

vanuit Europa en ik zou graag ook zien dat we ook een eigen import hebben buiten Europa.”

SlijtersUnie

Rick heeft zich aangesloten bij de SlijtersUnie omdat hij het belangrijk vindt dat er een overkoepelend orgaan is en
blijft bestaan welke de belangen van de individuele ondernemers en slijters kan behartigen. “Iedere

slijter/ondernemer is druk met zijn eigen winkel in zijn/haar stad en dan is het fijn dat er een onafhankelijke partij is
die zich bekommert over landelijke vraagstukken die spelen binnen de branche”

 
 

NIEUWE BESTUURSSAMENSTELLING 

Door het huidige bestuur wordt Rick van Bezooijen voorgedragen als nieuw algemeen bestuurslid. Indien die
voordracht op 15 mei aanstaande door de algemene ledenvergadering wordt gevolgd, dan komt het bestuur per die
datum er als volgt uit te zien:
 

Voorzitter: P. de Boevere (Petra) 06 22413369

Voorzitter sedert 17 mei 2021,
E-mail. petra@devuurtoren.nl
 

Secretaris: P.M.J. van Sloun (Peter)

Hoofdbestuurslid sedert 25 mei 2020
info@vanberkumwijnen.nl
 

penningmeester: M.L.J. Otten (Machiel) 06 23677082

Hoofdbestuurslid sinds 2017
info@dedruif.nl
 

D.L. Poldervaart (Dennis)
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Hoofdbestuurslid sedert 25 mei 2020
dennis@topslijterspoldervaart.nl
 

R.R. van Bezooijen (Rick)

Hoofdbestuurslid sedert 15 mei 2023
rick@una-mas.nl
 

P. van Egmond (Patrick)

Adviseur dagelijks bestuur sinds 2017
patrick.vanegmond@monnik-dranken.nl
 
 

ALGEMENE LEDENVERGADERING

De algemene ledenvergadering van de SlijtersUnie (toegankelijk voor leden, ereleden, leden van verdienste en
donateurs) zal op maandag 15 mei aanstaande gehouden worden te Eindhoven, op het secretariaatsadres aan de
Kanaaldijk-Noord 1. De vergadering vangt aan om 12.45 uur en kan (uitsluitend fysiek) worden bijgewoond.
                                              
Deelname is kosteloos. Gaarne vernemen wij, vóór 1 mei aanstaande, of u aan de algemene ledenvergadering wenst
deel te nemen. Dat kan door een e-mail te zenden aan info@slijtersunie.nl met de mededeling: “Ik neem deel aan de
vergadering.”
 
Indien de belangstelling voor de vergaderingen de verwachting overtreft zal uitgeweken worden naar een andere
locatie. In dat geval zullen diegenen die zich hebben aangemeld voor deelname hiervan tijdig in kennis worden
gesteld.
 
Op de agenda staat benoeming van de kascontrole commissie 2023. Deze commissie zal vermoedelijk begin april
2024 met twee leden bij elkaar komen te Eindhoven. Indien u interesse heeft voor deelname aan de commissie hoor
ik dat graag van u. Stuurt u mij dan een e-mail?
 
AGENDA ALGEMENE VERGADERING SLIJTERSUNIE
15 mei 2023 12.45 uur
 
1.       opening
 
2.       vaststelling agenda
 
3.       goedkeuring notulen Algemene Ledenvergadering van 16 mei 2022
         
4.       ingekomen en uitgegane stukken en mededelingen
 
5.       jaarverslag van de secretaris
 
6.       rekening en verantwoording 2022 door de penningmeester 
 
7.       verslag kascontrole commissie 2022
 
8.       decharge bestuur
 
9.       benoeming kascontrole commissie 2023
 
10.     begroting 2024
 
11.     verkiezing nieuw bestuurslid
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          Door het bestuur wordt voorgedragen Rick van Bezooijen van Una Más slijterijen
 
12.     wat verder ter tafel komt/rondvraag
 
13.     sluiting

TERUGBLIK ANTON VAN BALVEREN
 
Het bestuurslidmaatschap van Anton van Balveren eindigt op 15 mei 2023, omdat hij dan de maximale termijn van
acht verenigingsjaren in het bestuur van de SlijtersUnie heeft gezeten, laatstelijk als secretaris en penningmeester.
Hieronder is zijn terugblik opgenomen over die periode.
 
 
In mei 2015 ben ik benoemd tot bestuurslid van de SlijtersUnie. In november 2015 mocht ik Lowie van Herpen
opvolgen als secretaris en in april 2017 Johan Hartman als penningmeester. Daarbij dient opgemerkt te worden dat
onze ambtelijk secretaris veruit het meeste werk verricht, de extra werkzaamheden die deze functies met zich
meebrengen zijn dan ook beperkt.
 
Wat me in de eerste vergadering opviel was de veelheid aan onderwerpen die besproken werden. Onder andere
blurring, concurrentie door zelfbedieningsgroothandels, drankenopleidingen, handhavingsverzoeken, samenwerking
in drankenland en de slijtersbon kwamen aan bod. Daarnaast leek het aantal gebruikte afkortingen schier oneindig. Ik
heb het nagekeken, in de stukken van die eerste vergadering kwamen STAP, SSFS, SWON, FHKN, HBD, VDN,
MKB, SVH, WIC, SOH, KVNW, ROA, DOA, Grohad, CRS, ANP, GFK, CAO, EZ, KHN, RND en SWEN voorbij.
Ik ben na die constatering een lijst met afkortingen en hun betekenis op gaan stellen.
 
In de loop van mijn termijn zijn diverse andere zaken aan de orde gekomen. Ik denk bijvoorbeeld aan de herziening
van de Drank- en Horecawet, internetverkoop, borrelshops, het preventieakkoord, leeftijdshandhaving,
pensioenzaken en Covid-19. Een aantal van de onderwerpen zijn inmiddels van de agenda afgevoerd maar de rest zal
aandacht en geduld blijven vergen.
 
Het bestuurslidmaatschap was een prima oefening in dit benodigde geduld. Veel zaken blijken een lange adem te
vergen. Zo werd in 2016 in de vergaderstukken geconstateerd dat de herziening van de Drank- en Horecawet “nog op
zich liet wachten” maar is deze ruim vijf jaar later pas daadwerkelijk gewijzigd. Daarbij zijn we er vanuit de
SlijtersUnie overigens wel in geslaagd een paar aanpassingen van de oorspronkelijke voorstellen te bereiken. En ook
handhavingszaken lopen veelal jaaaarenlang voordat er een definitief oordeel wordt geveld.
 
In de voorbije acht jaar heb ik geprobeerd een steentje bij te dragen aan het behartigen van onze belangen. Aan de
andere kant heb ik dankzij het bestuurslidmaatschap veel mensen leren kennen, een hoop geleerd en extra
levenservaring opgedaan.
 
Ik dank mijn huidige en voormalige collega bestuurders, onze ambtelijk secretaris en medewerkers voor de fijne
samenwerking in de afgelopen jaren. Het ga jullie goed!
 
Anton van Balveren, Rhenoy, maart 2023.

Subscribe Past Issues Translate

http://eepurl.com/hJ38H5
https://us4.campaign-archive.com/home/?u=33c9c3090df90933716c2db39&id=6abe0cad05
javascript:;


28-04-2023 15:52 Klare Taal 154

https://mailchi.mp/d6ec0942cd87/klare-taal-16860681?e=[UNIQID] 9/10

DONATEURS
 
Naast de leden van de SlijtersUnie maken de volgende bedrijven het werk van de SlijtersUnie mede mogelijk door
hun jaarlijkse financiële bijdrage aan de vereniging:
 
Naam
De Monnik Dranken (hoofdsponsor)
Distilleerderij Hooghoudt
INSPIRITS, Premium Drinks B.V
Koninklijke De Kuyper B.V.
Lucas Bols BV
Nolet Distillery (hoofdsponsor)
Kwast Wijnkopers BV
Bacardi Nederland 
Moët Hennessy Nederland BV (hoofdsponsor)
Fourcroy Nederland BV
Pernod Ricard Nederland
Goessens Wijnimport BV
Verbunt Verlinden (hoofdsponsor)
A Brand New Day
Bouvigne Wijnimport BV
van Berkum Wijnen
Bierboetiek de Zythotheek
Pap.I. Nederland
TopSlijter B.V.
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